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Från: t
Till: bromma@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Medborgarförslag om utegym i Beckomberga.
Skickat: 2020-04-22 20:47:12
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Hej,

Jag och många med mig skulle bli väldigt glada över ett utomhusgym i Beckomberga.

Det närmaste vi för tillfället har tillgång till ligger i Nälsta vilket för många blir för långt
bort (om nu inte vad jag kallar rastplats bakom Åkeshovs simhall räknas in som utegym).

Vi är många, både i Beckomberga och närliggande områden som tränar utomhus och
tycker detta skulle skapa en extra dimension till både träningen och området.
Dessutom skulle kanske ännu fler ta sig ut och träna och därigenom även öka tryggheten
lokalt.

Förslag på plats där detta kunde ligga vore enligt en omröstning i en lokal FB-grupp, i
skogspartiet/allen bakom förskolan Kastanjelunden eller grönområdet mellan
Torgnyvägen och Martebogatan.

Med förhoppning om gensvar!

Med vänlig hälsning

Skickades från E-post för Windows 10



Från:
Till: bromma@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Hej!
Skickat: 2020-04-18 16:40:12
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Hej!

Jag älskar Bromma och i synnerhet Beckomberga! Jag bor på Grafitgränd och
området här har blivit så fint de senaste åren! Men vill lyfta fram en stark önskan
om att bygga ett Utombusgym i vårt kära Beckomberga !

Finns det planer på det?
Är det möjligt?

Det skulle vara så underbart och det skulle gynna hela området på flera plan!

Vänligen/ T



Från:
Till: bromma@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Beckomberga
Skickat: 2020-04-18 17:57:47
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Hej!

Jag bor i Söderberga (Beckomberga) i Bromma. Jag vill komma med förslag ang
utegym i området Beckomberga.
Jag tror det skulle bli väldigt uppskattat. Speciellt nu när många inte vill vistas på
vanliga gym. Det finns mycket grönområden i Beckomberga så det skulle finnas
utrymme för ett utegym tror jag.

Tack!

Söderberga alle



Från:
Till: bromma@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Utegym Beckomberga
Skickat: 2020-04-18 17:09:22
Bilagor:
Inbäddade bilagor:
Hej!
det har väl aldrig varit mer aktuellt att träna ute och området Beckomberga har
vuxit de senaste åren så det fullkomligt har knakat.

Det skulle verkligen gynna Beckombergabornas hälsa genom närheten till ett
utegym. Det fina utegymmet vid Lillsjön ligger lite väl långt bort för att vi ska
kunna utnyttja det regelbundet och slippa ta bilen till "gymmet".

Ser fram emot svar och hoppas innerligt att vi kan få ett utegym i området.

Hälsningar



Från:·
Till: bromma@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Utegym Beckomberga
Skickat: 2020-04-28 12:50:22
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Hej,

Jag skulle gärna vilka ha ett gym i Beckomberga. Det är många här som tränar på
olika uppstyrda cirkelträningar samt springer i området och det skulle vara ett
utmärkt komplement med ett utegym.

Med vänlig hälsning,

Hämta Outlook för iOS



Från:
Till: bromma@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Utegym i Beckomberga
Skickat: 2020-04-18 16:43 :31
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Hej!

Skickar in en önskan om att det skulle vara suveränt att få ett utegym till Beckomberga området!

Hoppas det inkommer fler önskningar

Skickat från min iPhone


